
   
  

Protokoll vid extra medlemsmöte i Lövsta Båtsällskap   

  

Datum:   2023-01-31 Tisdag  

Tid:     19:00  

Plats:    Teams: https://teams.live.com/meet/9479907787089   

   

Dagordning  
   

§ 1. Mötets öppnande  

Robin Rindestad öppnar mötet. 

§ 2. Fråga om mötets behöriga utlysande  

Mötet anses behörigt utlyst. 

Blev diskussion gällande om vi skall stödja Rädda Lövsta eller inte. 

§ 3. Fastställande av dagordning. 

Ja dagordningen fastställes. 

§ 4. Val av mötesordförande och sekreterare  

Mötesordförande Robin Rindestad, Patric Ahlgren Sekreterare. 

§ 5. Val av två justeringsmän tillika rösträknare  

Anders Törngren Johan Rastad valda till rösträknare tillika justeringsmän. 

§ 6. Fråga om LBS ska stödja Rädda Lövsta ekonomiskt . 

Information från Karin Lundin som representant för Rädda Lövsta och LBS medlem. Redogör 

för hur det blir om vi stödjer ekonomiskt. Vår möjlighet att lämna talan till dem och då få 

Stockholm Exergie att betala. Vi kan inte besluta hur det går till idag men vi kan säga ja eller 

Nej eller skjuta upp det till årsmötet som ligger i mars. 

Deadline för detta är att vi senast har gått in innan överklagan efter det så är det försent att få 

ekonomisk kompensation från Stockholm Exergie. 

 

Vi beslutar genom handuppräckning att inte stödja ekonomiskt just nu, vi skjuter det framåt 

troligen mot årsmötet. 

§ 7. Fastställande av budget.  

Våra 2 olika förslag på budgetar visas av Nina. Förslag ett är det som visades på höstmötet 

med korrigerad avgift för hyra av vår Ö. Förslag 2 med höjning på 7%. 
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Diskussion kring arvode till styrelse, där vi begär 116 000 kronor en ökning med 4000 kronor. 

Lennart Eriksson, Lars Dobo har yttrat sig i frågan. 

Frågas om elen, vi meddelar att elmätare monteras mot bryggorna from V4.  

Lennart Eriksson upplyser om problem vid elektriker arbetet i morgon. Vi överlåter åt 

elektrikern att avgöra detta.  

Johan Rastad kommenterar att vi ej bör höja arvodet för styrelse eller höja med 7%. 

Fortsatt diskussion kring arvode och budget. 

 

Vi röstar för budgetförslag 2. Med marginal vid handuppräckning röstar vi för Version 2 av 

budgeten är fastställd. 

 

§ 8. Mötets avslutande  

Robin Rindestad avslutar mötet. 

  

  

  

  

Bilagor:  

Bil. 1 Information om mötet  

Bil. 2 Budget  

  

  

Hässelby 2023-01-31 

 

 

Vid datorn 

Patric Ahlgren 

 

 

 

 

 

Justeras: Anders Törngren.                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Justeras: Johan Rastad. 


